
Protokół Nr LI/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 października 2010 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Bożenę Wójcik. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Burmistrz złożył wniosek na piśmie o wprowadzenie do porządku obrad 2 uchwał: 

1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dotacji przedmiotowych dla 
zakładu budżetowego pn.”Zakład Usług Komunalnych w Sędziszowie” 

2. W sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów. 

Głosowanie 
14 głosów - za 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie zasad korzystania z boiska do piłki nożnej i placu zabaw w 

miejscowości Borszowice. 
6. Uchwała w sprawie Regulaminów korzystania z placów zabaw na terenie 

miasta Sędziszowa. 
7. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny w 

tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dotacji przedmiotowych dla 

zakładu budżetowego pn.”Zakład Usług Komunalnych w Sędziszowie” 
10. W sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów. 
11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
12. Wolne wnioski i dyskusja. 
13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie  
14 głosów – za 
Ad. 2 
Pan Przewodniczący 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 3 
Dyrektor ZUK 



- zwrócił się do Przewodniczącego i Rady aby w przerwie podjechać na schronisko w 
Borszowicach w związku z coraz większą liczbą wpływających anonimów. Odczytał 
jeden z ostatnich mówiący o znęcaniu się nad zwierzętami, złą opieką, 
nieprawidłowym żywieniem. Proszę aby radni zobaczyli, że to wszystko są kłamstwa. 
Po ostatniej kontroli NIK nasze schronisko zostało uznane za wzorcowo prowadzone, 
wiele gmin przyjeżdża zobaczyć jak prowadzimy. (protokół z kontroli jest do wglądu). 
Pan Przewodniczący 
- zaproponował aby pojechały do schroniska Komisje Ładu i Porządku wraz z 
Rolnictwa. 
Pan Burmistrz 
- odczytał informację o pracy za okres od 28 września. 
Jeśli chodzi schronisko to wpłynął kolejny anonim, który skierowałem do Wydziału 
RDG o sprawdzenie. Według kontroli NIK nasze schronisko może być przykładem dla 
innych. 
Wpłynął protest podpisany przez ekologów dotyczy regulacji koryta rzeki Mierzawy. 
Proszę udzielić dobitnej odpowiedzi, że my mamy obowiązek dbać o rzekę ale 
również o dobytek ludzi. W tym roku wiele gospodarstw zostało zalanych, mieszkańcy 
proszą o pomoc. Wydaliśmy decyzje na wycięcie 300 drzew rosnących w korycie 
rzeki aby polepszyć życie rybom, zwierzętom i roślinom i przyspieszyć spływ wody z 
terenów przyległych do rzeki. Kielce po tym proteście wstrzymały prace. 
Radny J. Strzelec 
- sprawa schroniska, uważam że skoro była kontrola NIK i oceniła pozytywnie, to my 
nie możemy podważać ich decyzji, nie widzę potrzeby oglądania, 
- czy przy drogach z pieniędzy popowodziowych będą robione rowy czy przy innych, 
- świetlica w Czekaju była remontowana a teraz mówicie o malowaniu elewacji. 
Radny T. Styczeń 
- w przerwie Komisja Ładu i Porządku pojedzie do Borszowic zobaczyć schronisko. 
Pan Burmistrz 
- o rowach już wiele razy mówiliśmy – Pawłowice Boleścice, Mstyczów od 
powiatowej po obu stronach po 400m. Była delegacja od Wojewody i zdecydowali co 
ma być robione. 
Jeśli chodzi o zakres prac w świetlicy Czekaj to była wymiana rynien i rur 
spustowych, instalacja odgromowa, wymiana okien. Stwierdziliśmy że trzeba 
wymalować elewację bo tam odprawiają się msze święte. 
Radny J. Sroka 
- na remont świetlicy był przeznaczony fundusz sołecki. 
Pan J. Strzelec 
- czy to znaczy, że w tych 500tys. rów we Mstyczowie się nie mieści. 
Pan Burmistrz 
- przetarg wyszedł na kwotę 548tys. to była najtańsza oferta i trzeba było ograniczyć 
długość dróg a rowy zostawiliśmy. Na poprzedniej sesji dołożyliśmy50tys. przetarg 
jest łączny na drogi, rowy i przepusty. 
Radny J. Strzelec 
- jaka długość rowu w Mstyczowie? 
Pan Burmistrz 
- w przerwie przyniesiemy dokumenty do sprawdzenia. 



Ad. 4 
Radny W.Tabor 
- kto dysponuje pracami p.Frejowskiego, kiedy wreszcie będą uporządkowane 
glinianki? 
Radny Z. Konieczny 
- był odbiór techniczny świetlic wiejskich, u nas potrzebna jest 1 lampa do oświetlenia 
parkingu, 
- zapytał kiedy będzie czyszczony rów w Mstyczowie? 
- co z zamkniętym przystankiem PKP w Klimontowie? 
Radny J. Strzelec 
- poprosił o dowiezienie kamienia na Podlesie, 
- kiedy będzie zamontowana lampa w Białowieży? 
- kiedy zostaną naprawione ławki w Mstyczowie? 
Radny Z. Sobota 
- poprosił o dowiezienie kamienia do Boleścic za rzeką. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zgłosił zniknięcie tablicy z nazwą Sosnowiec, 
- w Rynku skradziono lustro kupione przez Starostwo, może teraz my kupmy i 
porządnie zamocujmy, 
- zapytał czy będzie robiony rów k/ Jupowicza, 
- co z wykoszeniem zarośli przy sportowej, na dziś jest to schronienie dla lisów, 
- woda od Kieleckiej przez tory zalewa posesje, 
- zapytał czy były rozmowy z PKP na temat uruchomienia trasy pociągu Kozłów – 
Sędziszów? 
Pan Przewodniczący 
- ogłosił przerwę, Komisja Ładu i Porządku Publicznego udała się do Borszowic 
celem sprawdzenia czy zarzutu z anonimu się potwierdzą. 
Po powrocie Przewodniczący Komisji Ładu i Porządku Publicznego poinformował 
Radę, że zarzuty zawarte w anonimie są nieuzasadnione i nieprawdziwe. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zasad korzystania z boiska do piłki nożnej i placu zabaw  
w miejscowości Borszowice. 
Głosowanie 
12 głosów – za                 uchwała Nr LI/424/2010 
Radny J. Strzelec 
- jeśli plac zabaw czynny będzie do 2200 to kiedy te dzieci będą się uczyć? 
- kto ma sprawdzać czy użytkownicy przestrzegają regulaminu? 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie Regulaminu korzystania z placów zabaw na terenie 
miasta Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za               uchwała Nr LI/425/2010 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 



- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy, wczoraj mieliśmy telefon 
z MSWiA w sprawie pieniędzy na drogi, były w remontach a powinny być w 
inwestycjach podała zmianę klasyfikacji budżetowej. 
Radny J. Strzelec 
- proszę wyjaśnić, który rów ma być robiony z pieniędzy powodziowych. 
Pani Skarbnik 
- umowa z wykonawcą jest na całą kwotę, oferta określa zakres prac i co ile kosztuje, 
będzie robiony rów o dł 430mb. 
Głosowanie 
13 głosów – za                  uchwała Nr LI/426/2010 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił informację o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2009/2010 
w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Radny S. Łazarski 
- w grupie 140 nauczycieli ponad 70 to nauczyciele dyplomowani, należy się 
zastanowić o czym świadczy fakt, że wiele dzieci uczy się w szkołach poza naszą 
gminą. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionej informacji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 9 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą w sprawie dotacji przedmiotowych dla ZUK w 
Sędziszowie. Wszelkie środki dla ZUK muszą być przekazywane w formie dotacji 
przedmiotowych do zadań. Po zakończeniu remontu oczyszczalni okazało się, że 
trzeba oczyścić poletka z osadu , są to duże koszty i ZUK sam sobie nie poradzi. 
Głosowanie 
13 głosów – za         uchwała Nr LI/427/2010 
Ad. 10 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze  socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów. Od kilku lat realizujemy to 
zadanie, od początku było to zadanie własne. Przez pierwsze lata uchroniliśmy się od 
dokładania pieniędzy ale teraz musimy te środki dołożyć w związku z wytycznymi 
RIO i MF, że do każdej dotacji musi być dołożony udział własny gminy w wys.20%. 
Głosowanie 
13 głosów – za                  uchwała Nr LI/428/2010 
Ad. 11 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
W. Tabor – glinianki uporządkujemy. 
Z. Konieczny – rozeznamy oświetlenie przy świetlicy, 
- na czyszczenie rowów jeszcze trzeba poczekać, 



- rok temu udało się porozumieć z PKP i otworzyli przystanki, teraz jest to własność 
TLK a Przewozy Regionalne są im winne pieniądze, to zamknęli przystanki. 
Wystąpimy z pismem do TLK i Przewozów. 
Z. Sobota – kamienia już nie mamy, w Boleścicach miała pracować równiarka celem 
wyrównania tej drogi. 
J. Strzelec – kamienia już nie ma, będziemy czekać na szlakę, 
- oświetlenie realne jest dopiero w grudniu, 
- ławki w Mstyczowie będą naprawiane przy pracach przy źródełku. 
Z. Adamski – tablica z nazwą miejscowości podobno została zabrana do naprawy, 
sprawdzimy, 
- jeśli chodzi o lustro to na razie nie będziemy kupować, 
- wykonanie rowu musi być przyjęte jako zadanie, zrobimy przechył drogi żeby woda 
odpływała, 
- w sprawie wykoszenia zarośli przy Sportowej skontaktujemy się z dzierżawcą, 
- zalewanie ul. Kieleckiej przez odwodnienie od kanalizacji, ograniczyliśmy już 
odprowadzanie wody na interwencję p. Ejsmond, 
- my możemy czyścić rowy przy drogach, przy posesjach obowiązek właścicieli, w 
projekcie budżetu planujemy 300tys. na rowy i odwodnienia, 
- sprawa dodatkowego kursu pociągu jest poza możliwościami gminy, za 1 transport 
na dobę chcieli ponad 200tys. zł. 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej  o zaakceptowanie karty i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa, 
położonych w Krzelowie i Sędziszowie.( pismo w załączeniu). 
Rada zaakceptowała przygotowaną kartę i spis inwentaryzacyjny. 
Pan Burmistrz 
- poprosił o przegłosowanie decyzji w sprawie udzielenia pomocy dla Fundacji w 
Zielonkach na wykonanie instalacji oddymowej. Wykonali już prace adaptacyjne za 
ponad 100tys., nie są w stanie finansować dalszych prac. Wnioskujemy o pomoc w 
wysokości 20.000zł, Radca  wypracuje sposób w jaki można przekazać. Zatrudnienie 
w placówce uzyska ok. 20 osób. 
Rada wyraziła zgodę na udzielenie pomocy finansowej w kwocie 20.000zł. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Pani Sekretarz 
- ostatnio jesteśmy zasypywani wnioskami o udostępnienie informacji publicznej, np. 
publikacja uchwały o ochronie bezdomnych zwierząt, opinie weterynaryjne, 
wskazanie osoby upoważnionej do wyłapywania bezdomnych zwierząt, tryb działania 
Rady, kto przyjmuje informacje , adres przetrzymywania zwierząt itp.  
Dyrektor ZUK 
- od 1 stycznia 2011r ustawa o finansach publicznych nie pozwala nam prowadzić 
schroniska. 
Kierownik MGOZ 
- poinformowała iż w tym tygodniu zostanie podpisana umowa na zakup aparatu USG, 
będzie on dostarczony w ciągu 3 tygodni, 



- podziękowała za pomoc w remoncie Oś. Zdrowia, poprosiła o zaplanowanie w 
budżecie środków na dalsze prace, 
- umowa na serwis windy jest na kwotę 300zł miesięcznie, 
- od połowy listopada będą przyjmowani pacjenci w Krzcięcicach. 
Radny J. Wiencek 
- czy to ma być serwis a czy konserwator, bo co miesiąc jest wymagany wpis 
konserwatora. 
Radny J. Sroka 
- Pani Krystyna Smogura z Szałasu prosi o dowóz wody pitnej, zalewa ją woda od 
Nowej Wsi a ma niską emeryturę i nie stać ją na kupowanie wody. 
Pan Burmistrz 
- skierujemy pismo do OPS o pomoc tej Pani. 
Radny J. Wiencek 
- proszę pamiętać przy naprawie dróg po kanalizacji o naprawie poboczy i 
zagniecionych chodnikach, 
- posadzone zostały drzewka przy parkingu koło przedszkola, ludzie proszą o 
ustawienie znaku, że jest to parking tylko dla samochodów osobowych bo wjeżdżają 
duże samochody i niszczą drzewka. 
Radny Z. Sobota 
- przy nowym placu zabaw w Borszowicach potrzebna 1 lampa do jego oświetlenia. 
Radna B. Wójcik 
- poprosiła o przesunięcie lampy na Oś. Sady między blokami 11 – 12, która stoi 
narodku wjazdu na parking. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- do tej pory na placu zabaw w Rynku nie ma ubikacji i pojemnika na szkło, 
- poprosił o częstsze  wywożenie pojemnika z plastkami z Rynku, 
- przypomniał o podcince zwisających drzew nad drogami. 
Radny Z. Konieczny 
- z Komisji Rolnictwa przekazaliśmy wniosek o podwyżkę dla Dyrektora ZUK bo 
nadal nie ma zastępcy, czy jest decyzja w tej sprawie? 
Pan Burmistrz 
- nie podjąłem decyzji. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący zamknął LI sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                           Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                        Sekretarz                                Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 


